
Høringssvar vedrørende Lokalplan: Boligområde Gyldenbjergsvej (nr.1 og 3) 

Fra: Gyldenbjergsvej 1.


I år 2000 flyttede vi ind for enden af en rolig og fredelig blind vej. I lokalplanen stod, at hvis 
daværende Møllers trælast lukkede, måtte der bygges huse i 1 1/2 etagemeter.

Den lokalplan blev ændret, så vi nu i stedet har et stort sort butikscenter i vores baghave.


Vi har siden hilst velkommen til gangbroen til Bontvedvej, som binder kvarterer sammen, og er til 
glæde for de “bløde” trafikanter, hyppigt elever til Vestre skole.


Vi bor på en villavej, og sådan ønsker vi at det fortsætter. Vi har ikke behov for et stort højt 
etagebyggeri med udlejningsboliger - vi lægger vægt på de kvaliteter, der er ved at bo på en 
villavej. Lidt “ensartethed” har vi vel lov til at bevare!


Vi ønsker at fastholde nuværende bebyggelseprocent på både vores grund og nabogrunden.  
Butikscenteret skygger og støjer rigeligt i forvejen.

Det er ydermere svært at se mere bebyggelse på vores grund. Det vil forringe husets værdi og 
tage den sol, der er tilbage efter butikscenteret er kommet.


Med forhåbning om at måtte bo på en rolig og fredelig villavej.


Med venlig hilsen


Pia Nørgaard og Michael Falcke Nilou
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